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Eladó Családi ház, 64 m2, 1 692 m2 telek, Mike
7 000 000 Ft ( ~16 909 € )

Eladó egy családi ház Mikén.

Adatlap sorszáma: #696900366

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Rossz

Fűtés: Nincs

Építés éve: 1970

Kilátás: Utcára

Tájolás: Dél

Komfort: Szoba-konyha

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz a telken

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Nincs szennyvízelvezetés

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy családi ház Mikén. Az ingatlan téglából épült a 70-es években, tetején

cserép található. 1692m2- es egyenes telken helyezkedik el.  Az épület árammal

rendelkezik, vezetékes víz nincs bevezetve, viszont a telken belül megtalálható.

Egy nagyobb felújítás után kialakítható 2 nagyobb méretű szoba, egy kis

közlekedő, illetve a fürdőnek és a konyhának is megvan a megfelelő helye. A

település csendes és nyugodt, található bolt, óvoda, iskola. Nagyobb város 10

percnyire elérhető.  Ajánlanám az ingatlant fiataloknak, akik látnak

fantáziát  egy csendes kis település adta lehetőségben.  Ez az ingatlan remek,

igaz? Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager

referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén!

Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos

bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!   

Zum Verkauf steht ein freistehendes Haus in Miken. Das Haus wurde in den 70er

Jahren aus Ziegeln gebaut, mit einem Ziegeldach und befindet sich auf einem

Grundstück von 1692m2.  Das Gebäude verfügt über Strom, kein

Leitungswasser, aber es gibt Wasser innerhalb des Grundstücks. Nach einer

umfassenden Renovierung könnte es in 2 größere Zimmer und einen kleinen

Flur umgewandelt werden, und es gibt Platz für ein Bad und eine Küche. Das

Dorf ist ruhig und friedlich, es gibt ein Geschäft, einen Kindergarten und eine

Schule. Die größere Stadt ist 10 Minuten entfernt.  Ich würde die Immobilie

jungen Leuten empfehlen, die das Potenzial in einem ruhigen kleinen Dorf

sehen.  Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie eine Immobilie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager

Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von

Banken das für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen

schönen und produktiven Tag!   

For sale a detached house in Miken. The property was built of brick in the 70's,

with a tiled roof.It is situated on a 1692m2 plot.  The building has electricity, no

piped water, but there is water inside the plot. After a major renovation, it could

be converted into 2 larger rooms, a small hallway, and there is space for a

bathroom and kitchen. The village is quiet and peaceful, there is a shop,

kindergarten, school. The larger town is 10 minutes away.  I would recommend

the property to young people who see the potential in a quiet little village.  This

property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact our Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!   


